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Zápis –  č. 33/2013 
ze schůze zastupitelstva obce Černýšovice konané dne 30.4. 2013 v budově 

obecního úřadu 
Přítomní zastupitelé:  Šilar Daniel, Fafl Jaroslav, Douda Jan, Mášek Jan ml., Lucie Čamková  
Neomluveni: Kovařík Miroslav, Šedina Libor 
Ověřovatelé zápisu: Jaroslav Fafl, Jan Douda 
 
Zahájení v 18:30 hodin. Ukončení zasedání v 20:10 hodin 
Zastupitelstvo bylo prohlášeno za usnášení schopné.  
  
Program: 
1. 33. Souhlasné stanovisko starostce k provádění RO (RO 4/2013) 
2. 33. Compag – vývoz odpadů 
3. 33. Závěrečný účet obce spolu se zprávou z  hospodaření obce 
4. 33. Info pozemkový fond – bezúplatný převod 
5. 33. Info – námitky k územnímu plánu 
6. 33. Info – archív 
7. 33. Most – stížnosti (hlučnost) 
8. 33. Dopravní značení – info 
9. 33. Výběrové řízení zeleň 
10. 33. Džbány – žádost o řešení situace 
11. 33. Orná půda + ostatní pronájem řešení 
12. 33. Různé  
13. 33. Závěr 
 
Paní starostka Čamková prohlásila schůzi za řádně svolanou, seznámila všechny s programem 
a nechala o něm hlasovat. 
5 hlasů pro, 0 hlasů proti, nikdo se nezdržel hlasování. SCHVÁLEN 
Usnesení číslo 0.33./2013 
 
 
1.33. Souhlasné stanovisko starostce k provádění RO (RO 4/2013) 
Zastupitelstvo tímto schvaluje pravomoc starostce k provádění a ke schvalování rozpočtových 
opatření a to do výše měsíčně 400.000Kč. Paní starostka zároveň seznámila zastupitele 
s rozpočtovým opatřením číslo 4 dle přílohy – ZO bere na vědomí. 
5 hlasů pro, 0 hlasů proti, nikdo se nezdržel hlasování. SCHVÁLENO 
Usnesení číslo 1.33./2013 
 
 
2.33. Compaq – vývoz odpadů 
Společnost Compag předložila nabídku na vývoz odpadů. Nabídka – cena je stanovena na každou 
nemovitost/1nádoba v obci Černýšovice a Hutě. 
Nádoba 110/120l – vývoz každých 14dní – cena včetně DPH 575Kč (tj. cca 22Kč na 1vývoz). 
Starostka nechala o této variantě hlasovat 
4 hlasy pro, 1 hlas proti, nikdo se nezdržel hlasování. SCHVÁLENO 
Usnesení číslo 2.33./2013 
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3.33. Závěrečný účet obce spolu se zprávou z přezkumu hospodaření 
Zastupitelstvo na dalším zasedání zastupitelstva obce projedná závěrečný účet hospodaření 
obce za r.2012. Tento bude vyvěšen: 12.5.2012, sejmut: 28.4.2012 Současně se závěrečným 
účtem obce byly externí účetní jednotkou dodány potřebné účetní sestavy jako nedílná 
součást schválení hospodaření za r.2012. Spolu se závěrečným účtem bude vyvěšena i zpráva 
z přezkumu hospodaření obce. 
Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
4.33. Info pozemkový fond – bezúplatný převod 
Paní starostka požádala pozemkový fond o bezúplatný převod pozemků pod mostem na Hutích. 
Bohužel přišlo prozatím zamítavé stanovisko, jelikož obec nemá prozatím schválenou územně 
plánovací dokumentaci. Až ji bude mít schválenou, tak pak následně může opětovně zažádat.   
Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
5.33. Info – námitky k územnímu plánu 
Paní starostka předala zastupitelům obdržené námitky k územnímu plánu, aby se s nimi mohli 
obeznámit. Následně bude řešit s pořizovatelem další kroky o kterých pak bude zastupitelstvo 
rozhodovat.  
Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
6.33. Info – státní okresní archív 
Jak již bylo na předešlém zastupitelstvu zmiňováno, tak bylo potřeba připravit dokumenty 
k archivaci (archivační a skartační plán). Ten již je připraven. Archív poslal informaci, že by na 
obec dorazil 6.6. od 8.30h. Paní starostka požádala ZO, kdo by se mohl předání dokumentů 
zúčastnit. Bohužel jako vždy nikdo nemá zájem. V případě nutnosti by se uvolnil ze zaměstnání 
pan Šilar.  
Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
7. 33. Most – stížnosti (hlučnost) 
Paní starostka seznámila ZO se stížnostmi ohledně hlučnosti mostu. Na stížnosti připraví paní 
starostka odpovědi. Zároveň již z firmou řeší náhradní variantu řešení.  
Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
8.33. Dopravní značení - info 
Na základě rozhodnutí zastupitelstva ze zápisu č. 24. Byla osazena cesta k hájence dopravním 
značením, aby tato cesta nebyla ihned zničena těžkou technikou. Zároveň je patrné, že spousta 
těžařských firem místo aby používala dané cesty, tak si usnadňuje odvoz dřeva po cestách, které 
proto nejsou určené. Nehledě na to, že obec není ani předem informována. Proto na doporučení 
PČR byla nainstalována na cestu na „vrchy“ závora. K této závoře budou mít klíče (lesní hospodář 
Mášek st.,  Ivan  Němec – honební společenstvo a klíč bude uložen také u pana Šilara a starostky 
obce) info bude vyvěšeno na ÚD. Pokud bude nutné, tak se po dohodě ZO předá klíč i jiným 
osobám. V případě, že by cestu chtěli využít těžaři pro odvoz dřeva, tak se bude muset předem 
sepsat smlouva s obcí. Společnost bude muset složit zálohu v případě poničení. Dle rozsahu 
poničení mu pak bude záloha vrácena či nikoliv. Výši zálohy stanoví ZO individuálně. 
Zastupitelstvo bere na vědomí 
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9.33. Výběrové řízení zeleň 
Na základě dotačního titulu z kraje tak zajistí cenovou poptávku na zpracování projektové 
dokumentace pro celkovou revitalizace zeleně ve správním území obce Černýšovice paní starostka. 
Zpracování PD bude ve formě, která umožňuje její použití pro SFŽP, ale také pro podání žádosti 
do GPRVK JČK. V návrhu řešení bude projekt řešit revitalizaci zeleně v sídelních částech 
Černýšovice a Hutě, dále v doprovodu zeleň podél komunikací které jsou v majetku obce či 
v majetku Jčk. S ohledem na rozsáhlost území bude muset být PD řešena jako dvoustupňová. – 
předpokládaná hodnota včetně DPH je 220.000Kč. Dílo bude realizováno v případě obdržení 
finančních prostředků z grantového programu JK. Cenové nabídky budou předloženy na příštím 
ZO.  
5 hlasů pro, 0 hlasů proti, nikdo se nezdržel hlasování. SCHVÁLENO 
Usnesení číslo 9.33./2013 
 
 
10.33. Džbány o řešení situace 
Při veřejném projednání ÚP oslovila paní Tlamichová starostku s žádostí, zda by mohla být 
v lokalitě Džbány dořešena situace např. dopravním značením. Jelikož ve spodní části pozemku je 
dána závora a převážná většina aut se jí pak otáčí na pozemku. Zastupitelstvo se nakonec shodlo, 
že dopravní značení typu závora či zákaz vjezdu není pro toto místo vhodné a nebude se tak 
realizovat.  
5 hlasů pro, 0 hlasů proti, nikdo se nezdržel hlasování. SCHVÁLENO 
Usnesení číslo 10.33./2013 
 
 
11.33. Orná půda + ostatní pronájem řešení 
Paní starostka shrnula vše od počátku výpovědi Agře až dosud. Nakonec padnul návrh, aby byli 
obě firmy, které v k.ú. hospodaří sezváni, aby se mohlo dojít k nějakému řešení. Pozvánka bude 
dána ve stejný den jako zasedání ZO tj. 28.5.2013 čas bude stanoven o hodinu dříve než konání 
ZO. Paní starostka rozešle pozvánku. 
Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
12.33. Různé 
 
12.33.1. Odvoz „návozu“ skládky od občanů 
Paní starostka informovala o situaci, že odpad, který skladovali občané v zadní jímce u kravína byla 
částečně nedovolená skládka a majitel pan Kohout požaduje, aby až jí bude čistit, tak aby obec na 
svoje náklady odpad zlikvidovala nebo jej nechá složit na druhou stranu přes cestu. Jelikož tato 
situace vznikla za doby bývalého starosty, který se již nyní k tomu nemůže vyjádřit, tak obec nechá 
na vlastní náklady odpad odvézt. Pan Kohout bude muset informovat předem, kdy bude jímku čistit, 
aby obec měla dostatek času zajistit vývoz. 
5 hlasů pro, 0 hlasů proti, nikdo se nezdržel hlasování. SCHVÁLENO 
Usnesení číslo 12.33.1./2013 
 
12.33.2. Převod pozemku na lesní nad Hutěmi 
Paní starostka informovala ZO, že doposud nebyl proveden převod pozemku, které 
obhospodařovalo honební společenstvo. Jedná se o pozemkové parcely č. 761/5 a 761/6. Zalesnění 
a převod měl zajistit p. Mášek st. s panem Vychodilem. Bohužel pan Vychodil již u společnosti 
Wotan nepracuje a nový správce pan Pešička toto nedělá. Pozemky tak nebyly převedeny. Paní 
starostka požádala, aby si to vzal někdo na starost, jelikož sama již toho má k vyřizování až přes 
příliš. Nikdo to řešit nechce tudíž pozemek se zalesňovat nebude a nebude se tedy převádět. 
Zastupitelstvo bere na vědomí 
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12.33.3. Stavební informace 
Paní starostka informovala, že přišly vyjadřovačky ke stavbě pana Michalce a odvolání Šediny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí 
 
 
12.33.4. VSB – info pan Němec 
Zástupce obce p. Němec informoval o nabídce pro vodárnu, která byla postavena obcí bez povolení  
a prozatím není možné ji zkolaudovat. Tato nabídka byla předložena ZO i před rokem a je cenově 
nepřiměřená,  ZO s ní nesouhlasilo a nesouhlasí. Pro možnou budoucnost nechá obec vypracovat 
revizní zprávu elektroinstalace. Firma na revizi bude vybrána dle cenové nabídky.  
5 hlasů pro, 0 hlasů proti, nikdo se nezdržel hlasování. SCHVÁLENO 
Usnesení číslo 12.33.4./2013 
 
 
13.33. Závěr 
Paní starostka prohlásila schůzi za ukončenou. 
 
 
Veškeré přílohy, na které odkazuje tento zápis, jsou uloženy na obecním úřadu v Černýšovicích. 
 
 
V Černýšovicích dne 10.5.2013 
 
 
 
Čamková Lucie /starostka obce/     ……………………………..... 
 
Fafl Jaroslav /ověřovatel zápisu/              ……………………………..... 
 
Jan Douda /ověřovatel zápisu/     ……………………………..... 
 
Šilar Daniel /zapsal tento zápis/     ………………………………. 


